
Behörig Lösull vill se hårdare krav på oss företag i branschen. Det tycker jag är 
bra. Inte bara för att jag är ordförande för branschorganisationen, ett förtroende 
jag fått för Sjömarkens Isolerings trovärdiga arbete i att verkligen innebära kvali-
tet, utan också för att hög kvalitet är en viktig hållbarhetsfråga.
Hur fastigheter är isolerade är en av nyckelfaktorerna för att vi ska nå de klimat-
mål FN satt upp.

Vår kvalitet är också viktigt för hur du som kund ska kunna lämna garantier till 
din kund. Därför lägger vi stor kraft på att ligga i framkant när det gäller kunskap. 
Du ska kunna lita på att vi är din högra hand i frågor som rör fukt, täthet och 
isolering.
Sitter vi inte på bästa kunskapen själva samarbetar vi med en partner som har 
den. Det är därför vi kan erbjuda täthetsprovningar, något som sannolikt kommer 
vara krav i framtiden. Det är därför vi integrerar oss med företag som Siga. De är 
ledande leverantör inom täthet och tejper. 
Vi arbetar helt enkelt bara med verksamheter som står för hög kvalitet.

I den här tidningen kan du läsa ett reportage om våra måndagsmöten. De är 
ett exempel på hur vi kontinuerligt arbetar med kunskapsutveckling för att bli 
en bättre leverantör till dig. Måndagsmötena är en aktiv och effektiv kunskaps-
överföring internt, men också en plattform där vi tar in externa experter. Sedan 
använder vi allt vi lär oss för att öka kunskapen hos dig som kund. Kan vi bli bra 
på att hälpa dig med att komma till insikt om våra tjänster och produkter kan vi 
tillsammans leverera ett högre värde till slutkunden – din kund.
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